
(a)   部份樓層外牆範圍設有建築裝飾及/或外露喉管，詳細資料請參考最後批准之總建築圖則及其他相關圖則。

(b)   住宅物業之裝飾橫�或假天花內可能置有冷氣喉管及/或其他機電設備。

(c)   平面圖所示之裝置如洗滌盤、煮食爐、坐廁、面盆等只供展示其大約位置而非展示其實際大小、設計及形狀。

(d)   實用面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。詳情請參閱售樓說明書。

(e)   平面圖僅供參考，一切以買賣合約作準。

( f )   賣方保留權利改動建築圖則。

(g)   平面圖顯示之尺寸為毫米。

(h)   因現場環境所限，本示範單位並沒有設置該空調機平台。

(a)  There may be architectural features and/or exposed pipes on external walls of some of the �oors. For details, please refer to the latest approved general building plans and 
other relevant plans.

(b)  There may be air-conditioning conduits and/or mechanical and electrical services inside ceiling bulkheads or false ceiling in the residential properties.

(c)  The indications of �ttings such as sinks, hobs, toilet bowls, wash basins etc. shown on the �oor plan are indications of their approximate locations only and not indications of 
their actual size, designs and shapes.

(d)  The saleable area is calculated in accordance with s.8 of Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance. For details, please refer to the sales brochure.

(e)  This �oor plan is for reference only and shall be subject to the agreement for sale and purchase.

( f )  The Vendor reserves the right to alter the building plans.

(g)  All dimensions in the �oor plan are in millimetres.

(h)  Due to the physical constraints of this venue, that A/C platform has not been provided in this show �at.
 

18樓D室  平面圖

Flat D   18 /F  Floor Plan
實用面積 358平方呎
Saleable Area 358 sq. ft.



Location of Notices 告示位置
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* Notice(s) at beam/bulkhead at high level 
告示在高位橫樑/假陣處



位置1之告示 Notice(s) in Location 1

Please note that due to the physical constraints of the 
actual development which may arise in future, the height 
of the entrance door of the actual unit may be less than 
the height of the entrance door of this show flat by          
approximately 50 mm, and the Vendor reserves the right 
to make such a modification.



位置2之告示 Notice(s) in Location 2





位置3之告示 Notice(s) in Location 3



位置4之告示 Notice(s) in Location 4

位置5之告示 Notice(s) in Location 5



位置6之告示 Notice(s) in Location 6





位置7之告示 Notice(s) in Location 7



位置8之告示 Notice(s) in Location 8



位置9之告示 Notice(s) in Location 9



位置10之告示 Notice(s) in Location 10

位置11之告示 Notice(s) in Location 11



位置12之告示 Notice(s) in Location 12




